
 

 

 

Folketingets Sundheds- og Ældreudvalg har den 15. april 2020 stillet følgende spørgs-

mål nr. 895 (Alm. del) til sundheds- og ældreministeren, som hermed besvares.  

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Jane Heitmann (V). 

 

Spørgsmål nr. 895:  

”Vil ministeren redegøre for, hvilke overvejelser regeringen har fsva. evaluering og 

evt. fortsættelse af den igangværende forsøgsordning med medicinsk cannabis?” 

 

Svar: 

Sundheds- og Ældreministeriet er i gang med en evaluering af forsøgsordningen med 

medicinsk cannabis, som forventes færdig til efteråret. Det følger af den politiske af-

tale om forsøgsordning med medicinsk cannabis, at evalueringen skal indgå i de poli-

tiske overvejelser om, hvorvidt ordningen skal forlænges og eventuelt gøres perma-

nent.  

 

Jeg ser som udgangspunkt positivt på en forlængelse af ordningen, men en beslutning 

herom skal træffes under inddragelse af evalueringen. Når evalueringen foreligger, vil 

jeg indkalde til politiske forhandlinger om ordningens fremtid.  
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